
Z á p i s  
 

ze zasedání představenstva Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo dne 3. 10. 2023 od 

15:00 v zasedací místnosti na Úřadu městyse v Krucemburku. 

 

 Přítomni:   Miloš Starý   Sobíňov 

   Ing. Bohumír Nikl  Ždírec nad Doubravou 

   Petr Bárta   Vepříkov 

   Ing. Ondřej Kozub  Chotěboř 

    

    

     Omluveni:    

   Václav Venhauer  Libice nad Doubravou 

  Ing. Karel Musílek  Maleč 

  Dagmar Vaňková  Jeřišno 

 

Program setkání: 

1) Schválení programu  

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Podoubravský zpravodaj – pravidelné informování o činnosti kanceláře SVOP 

4) Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021 – 2027 - aktuality 

5) Různé 

6) Diskuse 

7) Závěr  

  

1) Schválení programu 
Předseda zahájil jednání v 15:00 hod. a přítomné seznámil s navrženým programem.  

K navrženému programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o 

schválení předloženého programu jednání. Zapisovatelkou jednání představenstva dne 3. 10. 

2023 navrhl Soňu Zvolánkovou. 

 

Usnesení 21: Představenstvo schvaluje program a zapisovatele zasedání představenstva SVOP. 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

2) Ověřovatelé zápisu 

Petr Bárta  – starosta Vepříkov 

Ing. Bohumír Nikl – starosta Ždírec nad Doubravou 

 

Usnesení 22: Představenstvo schvaluje ověřovatele zápisu. 

Pro:  4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

3) Podoubravský zpravodaj – pravidelné informování o činnosti kanceláře SVOP 

Paní Benáková zmínila aktuální vydání Podoubravského zpravodaje a uvedla, že plánujeme 

touto formou informovat starosty a veřejnost o naší činnosti pravidelně každé tři měsíce.  

 

Usnesení 23: Představenstvo schvaluje pravidelné vydávání Podoubravského zpravodaje 1x za 3 

měsíce. 

 

Pro:  4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 



 

4) Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021 - 2027 

Předseda informoval o aktuální situaci v rámci společné žádosti o dotaci z OPŽP. Přehled 

požadavků byl již připraven vč. dokumentů k vypracování Analýzy produkce odpadů a odeslán 

na konci srpna panu Vendolskému ke zpracování. Dle informace od paní Ing. Hoškové se 

vyhlášení výzvy pravděpodobně přesune z listopadu 2023 na leden 2024. Analýza bude do té 

doby připravena, konečný rozpočet ještě není v tuto chvíli znám. S několika obcemi se musí ještě 

dořešit doplnění, které ze zpracování analýzy vyplynulo. Další doplnění a požadavky mohou 

vyplynout z požadavků Státního fondu životního prostředí.  

 

5) Různé 

a) Čipování nádob 

Předseda zmínil, že firma AVE CZ dokončila čipování nádob na separovaný odpad. Za měsíc 

září budou vyfakturovány čipy a práce s nimi spojená dle původního předpokladu. Za čip na 

plastových nádobách 100 Kč/ks bez DPH a za aplikaci čipu na kovové nádoby 200 Kč/ks bez 

DPH. V měsících říjen až prosinec 2023 se bude postupně najíždět na zkušební provoz systému a 

porovnávat data, jak se čipy načítají a postupně zpracovávat reporty ze systému. Předseda uvedl, 

že se v nejbližší době domluví schůzka s firmou AVE CZ.  

 

b) Nefrologická ambulance 

Pan Kozub informoval o aktuální situaci k ambulanci nefrologie v Chotěboři. Bohužel VZP, 201 

a 211 jim tuto odbornost zatím nenasmlouvaly, i přestože je ambulance nefrologie v nemocnici 

trvale přetížená. Pan Kozub měl schůzku s ředitelkou VZP z Brna, která uvedla, že je v jejich 

zájmu ambulanci nefrologie podpořit a uzavřít smlouvu na hrazené zdravotní služby. V tuto 

chvíli musíme jen vyčkat na oficiální rozhodnutí.  

 

c) Pochod proti diabetu 

Pan Kozub pozval na Pochod proti diabetu, který se uskuteční v sobotu 11. 11. 2023 

v Chotěboři. Pro zájemce bude přichystán program plný přednášek a doprovodných akcí.   

 

6) Diskuse 

Diskusi vedli členové Představenstva ke každému bodu zvlášť. 

 

7) Závěr  

Předseda poděkoval přítomným za účast na představenstvu SVOP.  

 

Ověřil: Petr Bárta – starosta Vepříkov 

Ověřil: Ing. Bohumír Nikl – starosta Ždírec nad Doubravou 

 

V Chotěboři 3. 10. 2023     Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


